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Burmistrz Szczawna-Zdroju

podpis

Na podstawie art. 24 ust. 6 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 

(tj. Dz. U. z 2022 r. poz. 559 ze zm.) w załączeniu przekazuję interpelację radnego Pana Michała Brody, 

która została przesłana na adres e-mail: rada@szczawno-zdroj.pl w dniu 05.07.2022 r. o godz. 8.33, 

w sprawie:

kwiatów na słupach oświetleniowych na ulicach: Bocznej i B. Prusa, 

oświetlenia ulicy B. Prusa,

sprzątania ulic: Bocznej, B. Prusa, Saperów, B. Chrobrego, Żeromskiego, M. Konopnickiej, 

K.K. Baczyńskiego.
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Adam Motyka

Otrzymują:
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Szczawno-Zdrój, dnia 05.07.2022r.

Michał Broda 
Radna/y Rady Miejskiej
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Burmistrz Szczawna-Zdroju
za pośrednictwem
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u»
INTERPELACJA*/ZAPYTANIE* 

w trybie art. 24 ust. 3 ustawy o samorządzie gminnym

W związku, z coraz liczniejszymi sytuacjami będącymi przykrym dowodem na nierówne 
traktowanie mieszkańców przez władze Gminy zwracam się z prośbą o odpowiedź na następujące 
pytania:

1. Ile kwiatów było wywieszanych na słupach oświetleniowych w latach 2019-2023 na ulicach 
Bocznej i B. Prusa?

2. Ile kwiatów zostało wywieszone na słupach oświetleniowych w roku 2022 na ulicach Bocznej 
i B. Prusa?

3. Kto zdecydował o drastycznej zmianie ilości wywieszonych kwiatów na ww. ulicach?
4. Z jakiego powodu nastąpiła zmiana ilości wywieszonych kwiatów na ww. ulicach? Dlaczego 

zmniejszenie ilości wywieszonych kwiatów dotyczy właśnie tych ulic?
5. Z jakie powodu nie objęto wymianą oświetlenie ul. B. Prusa? Proszę o przedstawienie 

dokumentu wraz ze wskazaniem uzasadnienia braku potrzeby wymiany oświetlenia na tej 
ulicy?

6. Kto podjął decyzję o braku wymiany oświetlenia na ww. ulicy?
7. Dlaczego ulice Boczna, B. Prusa, Saperów, B. Chrobrego, Żeromskiego i M. Konopnickiej nie 

są regularnie sprzątane, i nie są na nich prowadzone działania poprawiające ich estetykę, 
które były realizowane w poprzednich latach?

8. Proszę o przedstawienie harmonogramu prac od początku roku do dnia dzisiejszego dla ww. 
ulic, który wskaże ilość koszeń, ilość sprzątań, ile razy usuwane były chwasty z jezdni przy 
krawężnikach, itp.

9. Dlaczego ul. K.K. Baczyńskiego w części należącej do Szczawna-Zdroju jest zapomniana 
przez służby sprzątające, a prace wykonywane na niej są tylko prowizoryczne
i okazjonalne?

10. Czy funkcjonuje zarządzenie, harmonogram, który dysponuje aktywnościami służb miejskich 
tak by ograniczyć ich aktywność w okręgach radnych niezależnych?

11. Kiedy mieszkańcy ul. K.K. Baczyńskiego w części należącej do Szczawna-Zdroju doczekają 
się czyszczenia obrzeży jezdni z perzu, nowych nasadzeń, ukwieceń? I innych aktywności 
gospodarczych, które systematycznie wykonywane są w innych częściach miasta?

12. Kiedy mieszkańcy ul. Boczna, B. Prusa, Saperów, B. Chrobrego, Żeromskiego
i M. Konopnickiej w części należącej do Szczawna-Zdroju doczekają się czyszczenia obrzeży 
jezdni z perzu, ukwieceń, nowych nasadzeń? I innych aktywności gospodarczych, które 
systematycznie wykonywane są w innych częściach miasta?

Miasto i jego zasoby to nasze wspólne dobro i tak też powinny być one dystrybuowane.
Nie ma mojej zgody na nierówne traktowanie mieszkańców, części miasta czy nawet poszczególnych 
ulic jako narzędzia politycznego nacisku lub po prostu ignorancji.

• Pytania, uwagi i ocena na podstawie wielomiesięcznej dokumentacji foto i video.
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